
Styremøte region Nord  

19:00, 04.10.2022 

 

Tilstede: Morten, Eivind, Hilde, Bjørn Viggo, Svein Robert og Jane 

Hilde referent 

 

46/2022 – Referat godkjent 

 

47/2022 Eivinds hjørne 

• Har vært på kurs i Alta 

• Treningssamling i Oslo 

• Deltatt på inspirasjonshelg i Skopje i Nord-Makedonia, sammen med 160 trenere fra hele 

Europa hvor de jobbet med minivolleyball og volleyball i skolen. Moro med god 

tilbakemelding fra USAs trener, «look to Norway». 

• Fått overstått landslagshelgen i Tromsø etter mye jobb 

 

48/2022 Inspirasjonshelg 3-4.09.2022 

• Utfordringer med kapasitet og organisering, en mye større jobb enn de hadde sett for seg 

• Hallutfordringer selv om det hadde vært booket flere måneder i forveien 

• Jane ønsker seg direktekontakter i landslag, haller og transport etc. for å unngå krøll og mye 

usikkerhet. Ønsker å kunne ta direkte kontakt med de man vil snakke med for å organisere 

bedre 

• 30.000,- ble brukt, og vi hadde ramme på 70.000,-. 

• Forslag fra Eivind om å fly inn en utenlandsk trener som kan inspirere ikke bare U15-

ungdommer, men også trenere som kan få påfyll av nye øvelser og ellers bli inspirert.  

• Symbolsk påskjønnelse til de som har stått på for at dette kunne bli så bra som overhodet 

mulig 

• Morten ønsker å gjøre dette til en tradisjon for U15 – men ikke samtidig som det er 

landslagskamper i Tromsø. Styret ønsker å gjennomføre dette til neste år også. 

 

49/2022 – Trenerkonferansen 24-25.09.2022 

• Trenersiden var veldig fornøyd 

• Ledersiden mente noen foredrag ikke var optimal og at det stampet litt 

• Svein Robert foreslår Roger Finnjord som foredragsholder til neste gang 

 

50/2022 – Regionslagorgansering og struktur 

• Kluss med datoer – forskjellige datoer gitt ut og gitt ut veldig seint 

• Ønsker å finne bedre helger hvor alle/flere har fri 



• Ha det på Myre og Sortland for å lette trykket klubbene mellom? 

• Kunne vært organisert bedre 

• Ønsker bedre kontakt mellom konkurranseutvalget og styret 

 

51/2022 – Dommerorgansering 2. divisjon 

• Konkurranseutvalget ønsker oppnevnte dommere og ikke spillere som selv skal spille til 

dømming. Organiseringen av dette må vi finne ut av – finne ut om hvordan kostnadene skal 

dekkes av dette forslaget. Det skal sendes ut et forslag på høring nå som lyder: 

 

o «Kostnader til dommerhonorar og reisegodtgjørelse dekkes av deltakende klubber i 

hver 2. divisjonsturnering. Dommere sender inn honorar og deretter deler 

kostnadene på deltagende klubber og fakturerer klubbene. Kostnadene til 

dommerveiledning dekkes av NVBF» 

 

52/2022 – Regionledermøte 29.09.2022 

• Det er et ønske om å utvikle volleyball i Nord og å ha en tettere dialog med 

konkurranseutvalget. Det kommer opp et forslag om at noen i konkurranseutvalget er i styret 

og motsatt på noen møter.  

 

53/2022 – Eventuelt 

• Finner ikke oppsettet for 2. divisjon damer/herrer. Bjørn Viggo har etterspurt og fått svar på 

at herreoppsettet er lagt ut. Mener dette burde vært lagt ut for lenge siden sånn at 2. 

divisjonslagene har mulighet til å organisere seg for sesongen. Foreslår å kontakte Odin i 

konkurranseutvalget 

• Det skal opprettes ei nasjonal arbeidsgruppe som skal jobbe med mange forskjellige aspekter 

av volleyball og det skal være en regional representant fra Nord. Svein Robert foreslår Jane 

som styret enstemmig stiller seg bak.  

 

54/2022 – Neste møte 

• Tirsdag 15. november 

 

 

Hilde Haaheim 


